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Goedemorgen 

Groet van 
 

Van: @noord-beveland.nl> 
Verzonden: donderdag 30 november 2023 17:28
Aan: @zeeland.nl>; 

@zeeland.nl>
Onderwerp: Statement
 
Hallo ,
 

 
Met vriendelijke groet,

T 14 0113  E @noord-beveland.nl

Vind ons via www.noord-beveland.nl en social media
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Annotatie art.44 Roompot 



Statement: 

· We zoeken naar duidelijkheid over de interpretatie van de regels van de provinciale verordening. 

· Omdat veel zienswijzen daar ook over gaan hebben we afgesproken een onafhankelijk onderzoek uit  te laten voeren.





Als aftrap actualiteit en context: 

· Plan is van raadsagenda afgehaald. 

· Wij hebben op dit moment ook contact met gemeente. 

· Wat we willen is samen als één overheid optrekken.

· We zoeken naar duidelijkheid over de interpretatie van de regels van de provinciale verordening. 

· Omdat veel zienswijzen daar ook over gaan hebben we afgesproken een onafhankelijk onderzoek uit  te laten voeren.

· Hebben wij u dan verkeerd geïnformeerd met de art.44 vragen? 

Nee, bij het vaststellen van die antwoorden was dat de informatie die wij hadden. We willen gezamenlijk helderheid hebben over de interpretatie van de regels. Dat is goed voor ons en dat schept duidelijkheid voor de ontwikkelaar en de omgeving.



· Voor het overige sta ik achter de beantwoording zoals met u gedeeld. 







Achterliggende context in informatie: 

· Beantwoording vraag 6: toename van 19,7% is de recreatieve bestemming. Als je het hele park meetelt kom je op een hoger percentage (zoals de groenstroken). Gemeente rekent landschap en groen niet mee, provincie beschouwt dat als integraal onderdeel van het park. Daar zit een verschil. 

· Wat wordt de lijn van het extern onderzoek?

· Helderheid over de interpretatie van de regels van de provinciale verordening?

· Hoe kijken we dan tegen het plan van Roompot aan?

· Moet het plan opnieuw ter inzage?

· Noord Beveland meldt dat het aantal eenheden niet toeneemt en gaat de eenheden en bedden planologisch vastleggen.






